

Ovsted Tåning Hylke Menighedsråd  
 Dato: onsdag den 26.02.2025 kl. 17.00 i stalden  
 Referent: Inge Dose  
 Menighedsrådsmøde  
 Protokol  
 Kl. 17.00-19.00 Afbud: Anne Møller Jørgensen, Inge Dose, Karoline Hausted

Emne		Protokol – sang: Spænd over os dit himmelsejl	Forventet tid i min.
1	Bestutningspunkt: Godkendelse af dagsorden v/alle	Godkendt	5
2.	Økonomi, SC og JK Fremlægelse af aktuel likviditet, påvirkning fra renovering af køkken, køb af jord, aktiviteter, reparationer m.m.	Likviditeten blev gennemgået, og vi arventer årsregnskab for 2024.	15
3.	Bestutningspunkt: Støjsolering af gl. præstegård v. præstegårdsudvalget v. NDH	Niels har sendt muligheden for at få tilskud til støjsolering til provstiet – som kommer tilbage med sin holdning. Vi skal, hvis tilbuddet bruges, betale halvdelen selv.	10
4.	Nyt fra præsten TBN	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Samarbejdet om friluftsgudstjeneste med Østbirk- yding ophører på foranledning af dem. Vi laver ikke selv friluftsgudstjeneste, har aktivitetssudvalget besluttet 28. marts drop in gudstjeneste og barnedåb i Højvangens kirke, som Trine laver PR for</li> <li>• Der er en revision af loven om menighedsråd på vej, som vi skal sørge for at holde øje med</li> <li>• Konfirmationerne er på vej – 10. maj i Hylke og 29. maj i Ovsted. Aase, Søren og Niels kan hjælpe 10. maj. Umiddelbart var der ingen til 29. maj</li> <li>• Der kommer mange dåbsaftaler Der har også været mange bisættelser allerede i år Lovis starter snart nyt hold babysalmesang – der er potentielt ni i Ovsted og 10 i Hylke</li> <li>• Minikonfirmand-forløb er ved at blive sat i gang i Ovsted</li> </ul>	15
5.	Bestutningspunkt: Vin eller saft til nader. TBN	I lyset af debatten om naderen og brug af vin/saft besluttede vi at fortsætte den	15

	<p>allerede eksisterende praksis, nemlig at der fortrinsvis bruges vin. Alle, der ikke ønsker vin, kan signalere det til præsten</p>	5
6.	<p>Godkendelse af fortsat samarbejde med vores regnskabskontor som vi skal bekræfte samt udpegningspunkt: regnskabskontoret (JK)</p> <p>Vi godkendte samarbejdet og ændringer i vedtægterne, og valgte kasserer Søren Clausen til bestyrelsesmedlem. Formand Jørn Klokkeholm blev valgt til suppleant</p>	5
7.	<p>Orienteringspunkt: Orientering fra Præstegårdsudvalget ang. køkken (NDH)</p> <p>Køkkenet i forpagterboligen er næsten færdigt, og vi får restbeløbet udover de 250.000 kroner egenbetaling fra provstiet.</p>	5
8.	<p>Orienteringspunkt: Præstegårdsudvalget ang. hvorefter handlen kan gøres færdig. Vores egen udført bliver 25.000 kroner. Resten er finansieret af kommunen og provstiet</p>	5
9.	<p>Orienteringspunkt: Præstegårdsudvalget ang. mulig fejl på ny præstebolig (NDH)</p> <p>Ved 1. års gennemgang påviste Trine, at der var mindre vandskader nogle få steder. Præstegårdsudvalget har set på det, og indkaldt John Arne Laursen A/S til at se på det sammen med repræsentanter fra provstiet. Der er også andre småting, som der skal gøres noget ved, der blev påtalt ved 1. års synet.</p>	5
10.	<p>Orienteringspunkt: Arbejdsgruppe: Varme i kirkerne (FA)</p> <p>En af vores kirketjenere har målt temperaturerne, som gentagne gange har været meget lavere, end de burde være i kirkerne. Spørgsmålet er, om det er anlæggene, der ikke virker? Eller om det er betjeningen? Der holdes nyt møde med Peder Lund om at få løst udfordringen med deltagelse af Flemming, Søren og Inge</p>	5
11.	<p>Orienteringspunkt: Nyt fra PR-udvalget (KH)</p> <p>Der har ikke været holdt møde endnu</p>	5
12.	<p>Orienteringspunkt: Nyt fra aktivitetsudvalget</p> <p>Er i fuld gang med at planlægge koncerter, gudstjenester og meget andet, vi kan se frem til. Herunder også en gå-gudstjeneste. Der bliver pyntet særligt i kirkerne til påske.</p>	5
13.	<p>Orienteringspunkt: Hvem er kontaktperson til menighedsrådet i hvert af de nedsatte udvalg.</p> <p>Aktivitet: AMJ PR: KH Præstegård: NDH Skovgruppen: FA</p>	5
14.	<p>Orienteringspunkt: Nyt fra kirkevæger (Dør i Ovsted m.m.) (ID)</p> <p>Umiddelbart forud for MR-mødet i dag blev der holdt møde om ny dør, vand ved våbenhuset og renovering af våbenhus i Ovsted kirke. Linjen Arkitekterne</p>	5

15.	Drøftesepunkt: Ejer Bjerge bladet - økonomi (JK)	Vi tager det op i PR-udvalget, som arbejder videre med at få en fair økonomi i Ejer Bjerge bladet
		10

17. Eventuelt  
 Aase foreslog, at der er en let forplejning i forbindelse med MR-møderne, når de afholdes som nu fra 17-19.  
 Næste ordinære møde er 8. april.

Tina B. Nielsen

Margareta Nord Nielsen

H. Albrekt

V. Nielsen

Søren Nielsen

~~XXXXXXXXXX~~

Mar de Feil

